

LIMITY 2025

Minimalne wynagrodzenie za pracę	4.666 zł
Stawka godzinowa	30,50 zł
Działalność nierejestrowana (75% minimalnego wynagrodzenia)	3.499,50 zł
Wynagrodzenie pracownika delegowanego	8.673 zł
Limit przychodów brutto uprawniający do renty wdowiej	5.342,88 zł
Wskaźnik urlopowy	20,83
Podstawa składek ZUS (Duży ZUS)	5.203,80 zł
Podstawa do ZUS (Mały ZUS 30%)	min. 1.399,80 zł max. 5.203,80 zł

Obowiązek prowadzenia ksiąg rachunkowych	10.711.500 zł (2 500 000 euro)
Prawo do odpłacania ryczału od przychodów ewidencjonowanych	8.569.200 zł (2 000 000 euro)
Prawo do kwartalnego odpłacania ryczału	856.920 zł (200 000 euro)
Status małego podatnika dla celów CIT/PIT	8.569.000 zł (2 000 000 euro)
Limit jednorazowej amortyzacji	214.000 zł (50 000 euro)
Kwota sprzedaży uprawniająca do korzystania ze zwolnienia od VAT	200.000 zł
Kwota rocznego obrotu na terytorium UE uprawniająca podatników do korzystania z procedury SME (procedura szczególna zwolnień z VAT dla małych i średnich przedsiębiorców)	100.000 euro
Obrót uzyskany ze sprzedaży towarów i usług, również w wykonaniu umowy komisu, uprawniający podatnika VAT do korzystania ze statusu małego podatnika	8.569.000 zł (2.000.000 euro)
Kwota prowizji uzyskana przez podatnika VAT uprawniająca do korzystania ze statusu małego podatnika	193.000 zł (45.000 euro)

Wartość wewnątrzwspólnotowego nabycia uprawniająca do wyłączenia od podatku VAT	50.000 zł
Limit dla wewnątrzwspólnotowej dostawy towarów na odległość (WSTO) oraz świadczenia usług telekomunikacyjnych, nadawczych i elektronicznych (TBE)	42.000 zł (10.000 euro)
KRUS - Limit podatku dochodowego za 2024 r. z działalności gospodarczej	4.358 zł
Wynagrodzenie uczniów XII.2024 – 02.2025	I rok nauki = 652,93 zł II rok nauki = 734,55 zł III rok nauki = 816,16 zł Przyuczenie = 571,31 zł
Dyrektywa DAC 7 (raportowanie sprzedaży online przez platformy internetowe)	30 transakcji w roku lub 2000 euro przychodu
Nowe PKD 2025 zastępuje PKD 2007	Aktualizacji istniejących wpisów trzeba dokonać najpóźniej do 31.12.2026 r.

Skala podatkowa 2025	
Podstawa opodatkowania:	Stawka podatkowa:
I próg: do 120 000 zł	12% x (podstawa opodatkowania) minus kwota zmniejszająca podatek 3600 zł
II próg: ponad 120 000 zł	32% x nadwyżka 120 000 zł + 10 800 zł

Kwota wolna od podatku 2025
30 000 zł